
Marbjerg bys vandværk 

Generalforsamling  

18/3-2025 

Kl 19:00 – 19:37 

Referat: Henriette Hesselholdt 

 

Punkt 1: 

Dirigent: Nina Lysgaard 

Stemmetæller: to andelshavere melder sig 

 

Punkt 2: 

v. Jimmy Nyvang Rasmussen 

Det har været et roligt år. 

Bestyrelsesmøder har primært omhandlet daglig drift. De nye vandmålere med fjernaflæsning virker. 

Vandværk og økonomi kører godt. Vi har haft kommunalt tilsyn, vi fik ros for vores vandværk. Kommunen 

ser gerne at vi etablerer nødforbindelse til Fløng. BNBO har vi arbejdet med, vi er ikke lykkedes med at nå 

frem til en frivillig aftale med lodsejer, så kommunen har overtaget sagen for nu.  

 

Punkt 3: 

v. Kim Ravn 

Der har desværre ligget forkert version af budgettet på hjemmesiden, bestyrelsen beklager. 

Regnskabet gennemgået af kasserer Kim Ravn, samt fremvist på projektor for fremmødte andelshavere. 

Godkendt  

 

Punkt 4: 

v. Kim Ravn 

Budgettet gennemgået af kasserer Kim Ravn, samt fremvist på projektor for fremmødte andelshavere. 

Godkendt 

4.a: Takstblad gennemgået af kasserer Kim Ravn, samt fremvist på projektor for fremmødte andelshavere. 

Godkendt. 

4.b: Honorar fortsætter med samme takst. En andelshaver kommenterer at bestyrelsen gør et godt arbejde. 



 

 

Punkt 5: 

Jimmy, Bjarne og Ninna genvælges til bestyrelsen. 

Palle genvælges som suppleant. 

Theis vælges ind som suppleant. 

Lars Poulsen, Anne Marie og Elise genvælges som revisorer og revisorsuppleant. 

 

Punkt 6: 

- 

 

Punkt 7: 

 

Jimmy beretter at det bliver stadig mere administrativt bøvlet at drive vandværk. 

En andelshaver spørger ind til cyber-angreb mod vandværk. Bestyrelsen fortæller at vores vandværk er 

analogt, men administrativt kan vi rammes. Vi har lavet en trusselsvurdering. 

 

 

 

 

 

 


